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Hodnocení podzimní části ročníku 2012 – 2013 

                

Určitě to nebyl dobrý půl rok, nenavázali jsme na práci z minulého ročníku, kdy jsem vyhlašoval útok 

na nejvyšší příčky a předvádět ofenzivní fotbal. 

Před startem ročníku jsme usoudili, že nebudeme posilovat a kupovat za nesmyslné částky hráče do B 

týmu, ale budou opět dostávat šanci hlavně naši dorostenci a pokud možno přivést hráče, kteří si 

budou vážit podmínek a budou mít chuť v tom našem areálu něco ukázat. 

Podařilo se nám udržet kapitána Lukáše Hlávku, který dostal nabídku z vyšší soutěže. Prodloužili jsme 

o rok hostování M. Capla z Blšan, na půlroční hostování přišel M. Hnilička z Černíva a na přestup ze 

Slaného se k nám vrátil R. Nauš. To vše za velmi rozumných podmínek. Velká posila k nám dorazila 

z prvního mužstva, v kabině jsme uvítali Pepu Bauera. To s celkovým kádrem vypadalo celkem slušně, 

bohužel realita byla úplně jiná. 

Ze čtrnácti utkání jsme získali pouze deset bodů, za tři vítězství a jednu remízu. Vstřelili jsme 29 

branek a 35 obdrželi. Desátá příčka v tabulce není jistě lichotivým výsledkem. 

Nejsmutnější na tom všem je, že nás přehrál pouze soupeř ze Zlonic, jinak ostatní byli kvalitou 

rovnocenným soupeřem nebo jsme byli v zápasech i lepší. Ale sráželi nás individuelní chyby a také 

špatná koncovka ve chvílích, kdy jsme to nejvíc potřebovali. 

Důvodů proč jsme neobstáli bylo několik, ale hlavně jsem v týmu postrádal ty správné vítězné typy, 

větší snahu a vůli se poprat i o nepříznivý výsledek a hlavně nám chyběli opravdoví bojovníci, kteří by 

to dokázali v průběhu utkání doslova dokopat. 

Stručně řečeno, hrozně lacino jsme inkasovali a moc jsme se nadřeli na vstřelení branky. 

Bývalí či současní dorostenci si musejí uvědomit, že to co stačí v dorostu zdaleka nestačí ani v té 

průměrné třetí třídě, pokud nepřidají něco navíc. 

Vybral jsem si tým, o kterém jsem byl přesvědčen, že společně budeme úspěšný. Nepovedlo se a nesl 

jsem plnou zodpovědnost za předvedenou hru a výsledky. Po dohodě s vedením klubu jsem se po 

dvouletém účinkování u mužstva rozhodl skončit. Vydržel jsem o něco déle než Karolína Peake na 

ministerstvu a celkově mohu říct, že tato štace byla pro mě velkým přínosem.  

Věřím, že se mužstvo hned na jaře zvedne a bude předvádět daleko lepší výkony. 

Děkuji Všem za spolupráci, přeji každému hodně osobních i sportovních úspěchů. 

Patrik Šubrt 

 

 

 


